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Zápisnica 

14.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v piatok 11. apríla  2025  so začiatkom o 17.00 hod.  

 

Starostka Ľudmila Ďurčáková obce Bánovce nad Ondavou v súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej 

len ,,OZ“ ) v Bánovciach nad Ondavou, ktoré sa uskutočnilo v piatok 11. 4. 2025, v kancelárii starostky na 

Obecnom úrade, Bánovce nad Ondavou 191.  

Prítomní:  

Starostka obce: Ľudmila Ďurčáková 

Poslanci: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda Tomáš, 

                 Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Jana Paľová 

Zamestnanec obce:  

Neprítomní ( menovite) :  

Starostka obce skonštatovala, že z celkového počtu poslancov OZ 7 je prítomných 7 poslancov OZ, takže 

v zmysle § 12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 

  

Začiatok zasadnutia: 17:00hod 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce. V úvode privítala prítomných poslancov a kontrolórku obce 

a v krátkosti ich oboznámila s programom OZ. Zároveň skonštatovala, že OZ je uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice 

 

Za  zapisovateľku poverujem: Mgr. Paľovú Janu 

 

Za overovateľov zápisnice poverujem : Janinda Tomáš, Ľudmila Geročová 

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ  

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

 

Návrh programu: 

1.  Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice  

3.  Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

5.  Schválenie úveru na projekt: Rekonštrukcia chodníka v obci Bánovce nad Ondavou 

6.  Schválenie čerpania Rezervného fondu na dofinancovanie projektu: Rekonštrukcia chodníka v obci  

     Bánovce nad Ondavou 

7.  Rôzne   
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8. Diskusia  

9. Z á v e r 

 

Starostka prečítala body navrhovaného programu zasadnutia OZ a dala hlasovať: 

 

Hlasovanie o odstránení niektorého z bodov navrhovaného programu : 

 

Chce niekto odstrániť niektorý z bodov programu?  

 

Hlasovanie:   

Za:  -0- 

Proti: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,    

Čuhaničová  Mária 

Zdržali sa hlasovania: -0-  

 

Hlasujeme o (zvyšných) bodoch navrhovaného programu ?  
 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,    

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

Hlasovanie o doplnení bodu do navrhovaného programu: 

Starostka obce navrhuje doplniť jeden bod, pred bod č. 5 do programu obecného zastupiteľstva a to 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

      

Hlasovanie o návrhu programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bánovce nad Ondavou 

konaného dňa 11. 4. 2025: 

                         

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ.  

 

Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo 14. 3. 2025, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla 127 - 129. 

Kontrolu plnenia predniesla starostka Ľudmila Ďurčáková. Konštatovala, že uznesenia z predchádzajúceho  

zasadnutia sú splnené.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:  

kontrolu plnenia uznesení  č. 127- 129 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  14. 

marca 2025. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 
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5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru    

 

Predkladá : Mgr. Jana Paľová, predložila stanovisko k prijatiu úveru, aj napriek tomu, že to banka 

k schváleniu úveru nežiada. Upozornila, že tento typ úveru sa nezapočítava do dlhu obce a obce ho plánuje 

splatiť jednorazovo, hneď ako budú finančné prostriedky z EÚ za projekt pripísané na účet obce.  

( príloha č. 1) 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úveru. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

6. Schválenie úveru na projekt: Rekonštrukcia chodníka v obci Bánovce nad Ondavou  

                                                                                                                               

Predkladá: starostka 

Starostka predložila návrh na schválenie prijatia úveru a to z dôvodu, že obec nemá dostatok finančných 

prostriedkov v tohtoročnom rozpočte. Verí, že jeho splatenie bude jednorazové do konca roka, hneď po 

zúčtovaní a refundovaní nákladov Európskou úniou, ktoré budú s realizáciou chodníkov spojené. 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  130 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  11. apríla 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

 

schvaľuje 

  

prijatie úveru vo výške 30 000€ poskytnutého z Prima banky Slovensko, a.s.,  so sídlom Hodžova 11, 010 

11 Žilina,  na financovanie projektu: Rekonštrukcia chodníka v obci Bánovce nad Ondavou. 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

7. Schválenie čerpania Rezervného fondu na projekt: Rekonštrukcia chodníka v obci Bánovce nad 

Ondavou 

 

Predkladá: starostka 

Starostka predložila návrh na čerpanie finančných prostriedkov z Rezervného fondu, nakoľko obec nemá  

dostatok finančných prostriedkov v tohtoročnom rozpočte. 
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Návrh  

 

Uznesenie číslo  131 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  11. apríla 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 15,  ods. 2 zákona č. 583/2004  

Z.z.  Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov   

 

schvaľuje 

  

čerpanie Rezervného fondu vo výške 30 000€  na dofinancovanie projektu: Rekonštrukcia chodníka v obci 

Bánovce nad Ondavou. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

8. Rôzne  

Starostka informovala o: 

 

• 30.4. 2025   bude stavanie Maja ( Ondavčanka, vystúpenie deti z MŠ). Poslanec p. Maťaš zabezpečí 

kladku na vyťahovanie mája. 

• Poslanec Tomaš Janinda opravil na detskom ihrisku schodíky. V pláne je ešte oprava stola 

a lavičiek.  

 

• Prvý krát bol dnes výber TKO na základe nálepiek - takmer všetci občania už uhradili svoje 

poplatky za odvoz odpadu. Očakávame platby ešte 4 domácnosti. Pozitívna správa, že sa znížil sa 

počet vyvezených nádob.   

V minulosti bolo vyvážaných 120l-vých nádob 270 ks, teraz iba 189ks, 

     240l-vých nádob 17 ks, teraz iba 7ks.   

Poslancov táto informácia prekvapila a potešila zároveň a skonštatovali, že zmena, ktorá bola schválená 

v súvislosti s odpadom, bola pravdepodobne správna. 

 

9. Diskusia:  verejnosť nebola prítomná na OZ 

 

10. Záver:  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starostka, poďakovala všetkým zúčastneným  za účasť 

a zasadnutie OZ ukončila o 18:15 hodine. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Jana Paľová ......................................... 

 

Overovatelia zápisnice : Tomaš Janinda   ........................................... 

 

       Ľudmila Geročová  ........................................... 

 

         ................................................... 

Ľudmila Ďurčáková 

                                                                                                                            Starostka obce 

V Bánovciach nad Ondavou, dňa 11. 4. 2025 


